
SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Pohořelice 
Náves 300, Pohořelice, 763 61 
         Pohořelice 12. května 2017 
 
Zápis z členské schůze konané dne 12.5.2017 
 
V pátek dne 12.5.2017 proběhla v hasičské zbrojnici květnová členská schůze, které se zúčastnilo 
celkem 16 hasičů. Schůzi vedl starosta sboru Milan Zelík.  
 

1.) Svátky – 4.5. sv. Florián, 24.5. Jana  
Narozeniny –  22.5. Zdena Lidincová, 26.5. Dučan Vrzala, 29.5. Martina Petříková 
 

2.) Uskutečněné akce  
- 8.4.2017 – tréninkový kemp Bludov – jelo celkem 9 dětí, Jana + Luba 
 - vše v pořádku, příspěvek ze sborové pokladny jako zápisné vystačil (2.700,- Kč) 
  
- 20.+21.4.2017 – Mistrovství středních škol v požárním sportu v Pardubicích – jeli 
 dorostenci: Marek Šiška, Tomáš Lapčík, Jan Landsfeld a Kristýna Šilcová 
 - Stovky, štafety a útoky, jednotný materiál 
 - doprava i vše ostatní v pořádku 
 - 
- 22.4.2017 – ZPV Salaš 
 - dorostenci Jan Landsfeld, Tomáš Lapčík a Aleš Kalčík vybojovali krásné první místo 
 - putovní sekera je po čtyřech letech opět u nás ve zbrojnici 
 
- 27. – 30.4.2017 – Soustředění družstva žen – Roštín 
 -  ubytování bylo krásné, jídlo bylo dodáváno z jídelny, příspěvek ze sborové pokladny 
 vystačil (3.000,- Kč), zúčastnilo se celkem 11 žen 
 
- 30.4.2017 – VCUH Kunovice – ženy 6. (do VCUH 4.), kluci 16.(6. do VCUH)/29 
 
- 1.5.2017 – stavění Máje 
 - pro dřevo a Máj jeli: Luba, Dušan, Mira Bičan, Aleš Maňásek, Jakub Zelík a Radek 
 Omelka, výkop - Pavel Bartuněk, usazení – Miroslav Vrzala, na pomoc při stavění 
 přišlo cca. 15 lidí, vše bez problémů 
  
- 6.+7.5.2017 – soustředění MH V Otrokovicích  
 - našich dětí bylo cca. 30, v sobotu i s SDH Oldřichovice celkem 40, za dospělé pak: 
 Luba, Jana, Tomáš, Robert, Aleš chystal v pátek, nebylo třeba nic dokupovat, nic se 
 nepokazilo, z ostatních sborů společně trénovali jen Oldřichovjáci, kteří také zajistili 
 dopravu vodu se svojí cisternou – voda se napouštěla u stanice Otrokovice 
  
- 6.5.2017 – pohárovka Žlutavy – muži (dorostenci) čas 18,06 vteřiny (na stopky a na 
plechovky) – první místo s přehledem (druzí měli až 22 vteřin) 
 
- 10.5.2017 Květinkový den – roznášely holky Maňáskovi, Kristýna ŠIlcová, Nikola Tobolová a 
Hana Večeřová z Oldřichovic 
 
- 11.5.2017 - Okrsková schůze – shrnutí důležitých informací – Dalibor Lidinec 
 - okrsek žáci i dospělí, budou jenom útoky, překážky není třeba zajišťovat 
 - do konce května vyúčtování majetku sborů 

3.) Plánované akce 



- 20.5.2017 – Okresní kolo hry Plamen 
 - kolik jede dětí? – pojede: 10 mladších + 10 starších + dorostenci 
 - jak personálně vypomáháme SDH Oldřichovice – celkem 3 ks za mladší žáky 
  
- 21.5.2017 – Okresní kolo dorostu 
 - kolik dorostenců pojede? – pojede družstvo kluků, včetně Ondřeje Šamši ze Žlutav a 
 Tomáše Popelky 
  
- 21.5.2017 – VCUH – Jarošov – ženy i dorostenci 
 
- 27.5.2017 – Kácení máje 
 - bude hrát DJ Cecek – Václav Sklenařík – bude připraven 
 - ceny do tomboly – Adéla Sukupová má k dispozici 2.000,- Kč na nákup všeho 
 potřebného – tombola je nakoupena, peníze vystačily 
 - Pavel Trčka bude mít opět na starosti Stezku odvahy – počítá s tím? 
  - ano, počítá s tím, účinkující si mají zajistit nějaké masky 
 - Jitka Polášková – zmrzlina ? – bude ji tam prodávat ona nebo její dcery 
 - nějaká výstava? – NE, ale budeme promítat foto – foto zajistí Jana, projektor přes 
 obec Milan, prostěradla paní Lidincová 
 - nějaká ukázka? - NE 
 - pivo – Milan Zelík přes Svaťu Vrzalu domluví celkem 8 ks Krušovice / Starobrno 11° 
 - kabanos – klobásový – 20 kg – Milan Zelík zavolá do řeznictví Chýla 
 - makrely – Mira Vrzala domluví s Josefem Umýsou 
 - pečivo – u Němečků anebo z obchodu 
 - nákup – zajistí Milan Zelík, hořčice v tubách, kozí rohy  
 - trnkové dřevo – dodá Milan Zelík 
 - půjčení laviček od hospody – domluví Milan Zelík nebo Pavel Šeďa 
 - sraz na přípravu v pátek v 17:00 u zbrojnice  
 - půjčení stanu - vyřídí Milan Zelík přes Tomáše Hanáčka 
 - plakáty připraví Jana Forbelská a pošle je Gábině Hyblerové k vytištění  
 - Lenka Vendolská s Dušíkem roznesou po vesnici, izolepy nachystá Milan 
 - 
 
- 3.6.2017 – Okrskové kolo v PS - Komárov 
 - pomoc Komárovjákům na jejich vyžádání – ozvou se sami 
  
- 17.6.2017 – Okresní kolo v PS – Biskupice 
 - již volali z OSH a ptali se na překážky – ještě se prý ozvou, my je máme v každém 
 případě připravené 
  
- 18.6.2017 – Pohárovka Napajedla – všechny kategorie kromě dorostenců 
 - na cestě, chtějí půjčit terče, jen na 2 B 
  
- 1.-5.7.2017 – Mistrovství ČR ve Zlíně 
 
- Kamínka – 20.-28.7.2016 – 9 dní 
 - víme už o někom, kdo určitě nepojede? – Jana Forbelská – téměř nikdo z rodičů se 
 ještě nevyjádřil, zda ano či ne 
 
- 12.8.2017 – oslava narozenin Gábina 30, Dušan 40, Džabar 40 
 - s tímto nemá nikdo problém, bude ve zbrojnici 
- 19.8.2017 – Sportovní den a zábava 



 - potvrzena kapela Aventis, stále čekáme na kapelu Accent 
 - prozatím jen okrajově rozvedena myšlenka, co kdyby mohla i kapela Accent? – 
 uděláme tedy dvě podia? 
  
- 2.9.2017 – SDH Napajedla – 135 let od svého založení 
 

4.) Pokladna 
- v úplném znění zápisu 
 
- rozpočet pro tento rok byl zastupitelstvem obce stanoven na 100.000,- Kč 
 - když odečteme 25 za energie, 30 za dopravu MH, 5 servisní prohlídka, tak nám 
 zůstává 40 – co s těmito penězi? 
 - prozatím neřešeno, budeme se tím zabývat ve druhé polovině roku 
 - proplácelo se něco na obci – prozatím nic 
 
- DOTACE OD NADACE AGROFERT na novou stříkačku 
 - již máme smlouvu i fakturu od pana Mrkvana – Milan Zelík odešle do Agrofertu a 
 budeme čekat na dodání stroje 
 - aktuální informace zní: stroj bude dodán na konci měsíce května 
 
- Tarify elektrické energie – nabídnuté tarify byly předány k posouzení Tomáši Bébarovi, stále 
čekáme na jeho zhodnocení a vyjádření 
 
- pokladní Beáta Sukupová dostala za úkol začít pracovat s novou verzí pokladního deníku / 
účetní knihy – jak jí to jde? 
 - již to řešila s účetní Martinou Zapletalovou, ještě ladí drobnosti 
 -  
- z MŠMT se ohledně dotací za rok 2016 naštěstí již neozvali, jupííí 
 
- Milan Zelík zkontroluje, zda byla faktura za repráky zaplacena, či nikoliv, neboť zboží bylo 
dodáno a peníze nikdo nechtěl 
 

5.) Technika a ostatní vybavení 
- věci okolo nového vozidla: 
 - do protokolu byla připsána věta: „Správce vozidla hradí veškeré opravy do  
 5.000,- Kč ze svých prostředků.“, i když v úvodním ustanovení je jasně   
 uvedeno, že veškeré servisní náklady a náklady na opravu jsou prováděny na  
 vrub vlastníka. - Miroslav Vrzala (správce vozidla) se zeptá na obci, co ta věta 
 znamená, zda tam náhodou ještě něco neschází, neboť si věty vzájemně odporují. 
  - Mira nebyl přítomen  - 
 
 - nové potahy na sedadla v novém vozidle 
  - čalouník Radek Pavelka dodal vzorník – jeho představa je: černé lemy  
  sedadel a černočervené provedení zbytku potahů, říkal, že by to udělal  
  zdarma, platil by se jen nákup materiálu, odhadem je to 2.200,- Kč. Jako 
  protislužbu by si přál vyčerpání rybníku s cca. 50 kubíky vody u Pahrbku – co 
  mu na to odpovědět? – hlasováno, všichni PRO 
 
 - Miroslav Vrzala má na starosti zjistit náklady na vnitřní vestavbu zavazadlového 
 prostoru od okolních firem, které se touto činností zabývají.  
  - Mira nebyl přítomen 
 



- na zastupitelstvu obce bylo dohodnuto, že zásahovou technikou bude vybaveno kompletně 
vozidlo, nikoliv vozík. Pro nás to tedy znamená, že sportovní nářadí budeme vozit ve vozíku za 
autem a vozík budeme zapřahovat dle potřeby. Ve vozidle bude vše komplet a připraveno 
pro zásah. Máme vytvořit návrh toho, jak by to mělo vypadat a kolik by to stálo. Některým 
totiž přišlo částka 100 tisíc moc 
 
- držáky na přilbu – Miroslav Bičan – již se na to zaměří 
 

6.) JSDHO 
- cvičení jednotky – má v plánu Miroslav Vrzala   
- hlášení o technice jednotky Milan Zelík odeslal  
 

7.) Zbrojnice a brigády 
- regál do garáže – prozatím pozastaveno 
- napojení do kanalizace – prozatím pozastaveno, brzy vypuknout práce pod zbrojnicí, v rámci 
kterých dojde k napojení – Miroslav Vrzala se má zastavit na obci k projednání 
 - Mira nebyl přítomen 
 
- podkroví – prozatím pozastaveno, půjdeme do toho? 
 - scházejí již zejména trámy – cca. 40.000,- Kč 
 - budeme řešit v druhé polovině roku  
 
- poličky na poháry  
 - před vrtáním do stěn musíme vypípat el. kabely, jinak je to již smontováno, 
 potřebujeme ještě hmoždinky do sádrokartonu 
 - zatím není na to čas 
- čerpadlo ve zbrojnici – stav se zlepšil, ale pan Derli jej neopravoval – je to záhada 
 

8.) Koňka 
- nákup savic – viz. nabídka od Aleše Maňáska 
 - je třeba dořešit délku a objednáme je 
  
- kočárové lampy  
 - zatím není čas na jejich obroušení a natření 
  
- sací koš  
 - pan Blaha nám jej již dodal, budeme jej oplétat (tatínek Martiny Petříkové) 
 - zatím není čas na jeho obroušení a natření 
 
- vědro 
 - Milan Zelík jej objedná na internetu – hlasováno – všichni pro 
 
- držáky na lampy 
 - jak by měly vypadat, z jakého materiálu? 
  - zřejmě by se jednalo o dřevěnou násadu, na jejímž konci by byly kované 
 koncovky, do kterých by se lampa zapustila – Miroslav Vrzala se poptá uměleckého 
 kováře v Kvítkovicích 
 - Mira nebyl přítomen 
 

9.) Činnost mládeže 
- není třeba něco dokoupit ani opravit? 
 - Jana Forbelská – legíny pro MH, do celkové částky 2.000,- Kč (bylo již odhlasováno)  



- kulturní akce pro MH – byl již stanoven nějaký termín? 
 - řeší se to, ale nyní to není nijak aktuální  
- proudnice na štafety (ulomil se zobáček) – 500,- Kč – hlasováno - všichni pro  
- trasoměr – do 2.000,- Kč – hlasováno - až na jednoho zdržujícího se, všichni pro 
 

10.)  Sportovní družstva – ženy a muži 
- kalendář soutěží 
- Miroslav Bičan – má návrh na nové dresy pro muže – odkaz pošle na email, abychom si je 
mohli na další schůzi prohlédnout – cena by byla cca. 10.000,- Kč 
- Lubomír Hanáček – háčky na okně – splněno 
- nástřik sboru na naše překážky, které budeme zapůjčovat na OSH Zlín 
 -  Miroslav Bičan – dodá šablonu, Lubomír Hanáček nastříká nápis 
 - splněno 
- je třeba něco opravovat či dokupovat? 
 - hadice sportovní 3 x B/65 (jedno B prasklo a u dalších se to dá očekávat, již jedou 
 čtvrtou sezonu) - cena do 11.000,- Kč – hlasováno - všichni pro  
 

11.) Diskuze 
- historie sboru – má na starosti Milan Zelík – prozatím neřešeno 
- nové průkazky 
 - objednávkový formulář odeslal Milan Zelík na OSH, čeká se 
- Maruška Polášková nám daruje pokladní šuplík, který můžeme hned na Kácení Máje 
vyzkoušet - děkujeme 
- fotbalistům bez problémů zapůjčíme udírnu i sety, nikdo s tím nemá problém 
- nabídka pultového mrazáku z hospody – omrkneme to a uvidí se  
 
 
         Milan Zelík 
                   starosta sboru 


